
Звiт депутата Кегичiвськоi селищноi ради VIII скликання
вiд партii <Блок Свiтличноi <Разом>>

Чернiкова Валентина Федоровича за2023 piK

КеруючИсь КонсТитучiеЮ УкраiнИ та у вiдповiдностi до cTaTTi 16 Закону

украiни <про статус депутатiв мiсцевих рад), iнформую про свою депутатську

дiяльнiсть протягом 202З року.
основним обов'язком свосi дiяльностi, як депутата, вважаю участь у

пленарних засiданнях селищноТ Ради та роботу у постiйнiй KoMicii. За 2023 piK

брав участь в обговореннi тих чи iнших питань на Bcix 20 пленарних засiданнях

сесiй та20 засiданнях постiйноi KoMicii.
ПопереДньо ретеЛьно вивЧав Bci питання, якi виносились на розгляд сесiй

та комiсiй.
При прийняттi рiшень вiдстоював Думку та iнтереси своiх виборцiв,

враховував рекомендацii штабу партii <Блок Свiтличноi <Разом>. .Щопомагав
в органiзацiт та проведеннi зустрiчей народного депутата Юлiт Свiтличнот

з мешканцями громади.
Налагоджено TicHi контакти зi старостами ycix округiв.
Приймав активну участь у роботi KoMicii з питань захисту прав дитини

при ВикОнавчомУ KoMiTeTi КегичiвСькоi селИщноТ Ради. За 2023 piK проведено

15 засiдань, на яких розглянуто та прийнято 13з рiшень з рiзноманiтних питань.

Очолюючи селищну федерацiю з футболу, сприяв проведенню TypHipiB з

MiHi футболу.
Приймав участь у проведеннi змагань з волейболу та настiльного TeHicy.

Надавав посильну допомогу у розвезеннi гуманiтарноI допомоги
старостатам.

як пересiчний громадянин та депутат, донатив певну суму коштlв на

пiдтримку ЗСУ.- 
В умовах военного стану наст€uIо багато проблем, аJIе завдяки згуртованiй

роботi селищноi рали piK завершено на позитивi, прийнято бюджет,

затверджена програма соцiально-економiчного розвитку i т.д.

На мос переконання, нашi кроки булуть впевненiшими, якщо ми Bci р€lзом

булемо працювати пiд гаслом кГромада - це ми, це кожний iз нас, i ruo Украiна
понадусе>. ^ ! /.Ч2d""{,/l/ <г
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